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DISTRIKTSGUVERNØREN
ønsker velkommen

Kjære gjester 
og alle rotarianere!
Rotary påvirker den verden vi lever i gjennom handlinger, 
etiske standarder og leveregler. Rotary’s medlemmer utgjør 
et nettverk på over 1,2 millioner, fordelt over hele verden, og 
bestående av menn og kvinner, naboer og venner, ledere og 

kolleger, som ønsker å bidra positivt i den verden og i det samfunn vi lever i. Kvinnene 
utgjør i dag ca. 15% av medlemsmassen, men antallet kvinner øker nå 3 ganger så 
raskt som mennene.
Rotary deltar i humanitært arbeid, fredsarbeid og langsiktig påvirkning av verden 
gjennom små og store prosjekter, omfattende ungdomsarbeid, så som; ungdoms-
utveksling, sommerleirer, stipendier og studier, fredsarbeid, internasjonale møter og 
konferanser, lederskapsutvikling og Rotaract, og vi deltar i tusenvis av lokale miljøer 
ved våre bidrag, tilstedeværelse og påvirkning på hverandre og våre omgivelser.
Re Rotaryklubb har valgt mottoet «Hver gang vi møtes» for Distriktskonferansen i 
2019. Dette er dekkende for vårt engasjement både lokalt og ute i verden, der rotari-
anere kommer sammen om store og små oppgaver og utfordringer for å hjelpe andre 
og bidra til fred og samvær i verden. Det er også symbolsk for alle oss som er samlet 
på denne konferansen, som symbol på et felles mål og ønsker for en bedre verden.

Velkommen til Re! - og til Distriktskonferansen 2019, som holdes i Tønsberg
Hilsen Sten Hernes
Distriktsguvernør i D2290, 2019-2020

PRESIDENT I RE ROTARY
ønsker velkommen

Velkommen til 
distriktskonferanse i Tønsberg!
Re Rotaryklubb har påtatt seg ansvaret for å arrangere 
distriktskonferansen 2019. Re Rotary er en ung klubb, stiftet 
i 2005. Det er stort for oss å ha distriktsguvernøren for første 
gang, og få lov til å ha dette arrangementet. I skrivende stund 

har vi 38 medlemmer hvorav 10 er kvinner. Re Rotaryklubb er lokalisert i landlige om-
givelser på Revetal, som er kommunesenteret i Re Kommune. Vi står foran en kommu-
nesammenslåing med Tønsberg i 2020 og det er naturlig for oss å trekke til byen når et 
stort arrangement som en distriktskonferanse i Rotary er, skal avholdes.
Vi har valgt mottoet «Hver gang vi møtes» som tema for konferansen. Tønsberg er en 
middelalderby og Re en middelalder kommune. I 2010 ble slagstedet fra 1163 fysisk 
påvist på Klopp i Re. Slagstedet fra 1177 er ennå ikke påvist, men også den gang kunne 
man sagt: Hver gang vi møtes, for baglerne fra Tønsberg og birkebeinerne fra nord 
barket altså sammen ved to anledninger i vår kommune.
Re Rotary håper på en mer fredelig sammenkomst ved denne anledningen og ønsker 
alle Rotaryvenner velkommen til Tønsberg og Re Rotaryklubb og til en spennende 
distriktskonferanse 2019. Hotellet er velkjent for mange etter å ha vært benyttet til 
flere tidligere distriktskonferanser og Tønsberg og omegn har mye spennende å by på. 
I vårt ledsagerprogram vil vi denne gangen ha fokus på hva bygdene innenfor E-18 har 
å by på. Vi ser fram til flotte og givende dager 30. august – 1. september 2019.

Hjertelig velkommen!
Hilsen Ivar Sørby
President i Re Rotaryklubb, 2019-2020
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ORDFØREREN I RE
ønsker velkommen

Velkommen til Re

Så hyggelig at årets Distriktskonferanse arrangeres av Re 
Rotary. Hjertelig velkommen til dere alle, til middelalder-
kommunen med sine to slagsteder.

Velkommen til å svinge oppom oss når dere først er i nabolaget, slik noen gjorde i 1163 
og 1177. De for å slåss, dere for å oppleve Re sine bugnende gule kornåkrer, i et vakkert 
kulturlandskap. Folketall og næringsliv er i fin vekst, med tettstedet Revetal på god 
vei som Vestfolds første innlandsby.

Lykke til med seminaret i Re 
sin brudgom, Tønsberg. I 2020 er vi ett!

Ordfører Re kommune
Thorvald Hillestad

Venner
Halvdan Sivertsen

Å bare vær i lag igjen
E vi som før, kor ska vi hen
Vi tar en skål førr det som va
Førr gammel tru, førr alt vi sa
Førr at vi e uenig om
Førr lys og luft tell mørke rom
Der vi kan se vårt eget svik
Vi e forskjellig vi e lik
Og vet at

Hver gang vi møtes, har vi det bra
Vi a venna førr livet
Sånne e gode å ha

Her mase ingen om suksess
Hvis du e trist, så e du det
Og kommer tåran la dem renn
Til du ser lys og land igjen

Hver gang vi møtes, har vi det bra
Vi a venna førr livet
Sånne e gode å ha

HVER GANG 
VI MØTES
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ROTARY
medlemmer/spesielt inviterte

BJØRG MÅNUM ANDERSSON

Bjørg er PolioPlus Advocacy Advisor 
Norway, fra 2017-2020.

Bjørg var President i Groruddalen RK i 2010-
2011, og DG i D2310 i 2014-2015.

Hun har vert Poliokoordinator i D 2310 siden 
2016, og End Polio Now -Coordinator for 
Sone 16 for 2018-20.

Hun er siden 2017 leder for D2310 sin komite 
for klubb- og medlemsutvikling.

EDRUND OLAISEN

Edrund Olaisen kan ikke beskrives med få 
ord. Hun har en svært mangfoldig og omfat-
tende bakgrunn fra klubbnivå, distriktsnivå, 
og fra «tunge» nasjonale og internasjonale 
tillitsverv, og er en av de mest kjente Rotary-
ledere i Norge i dag.

Edrund har i nesten 20 år interessert seg 
spesielt for arbeid med vanskeligstilte fami-
lier og barn i Litauen, og har mottatt en rekke 
utmerkelser, bl. a. Order of Merit to Lithuania 
– tildelt av Litauens president i.2009, og ble 
i 2017 utnevnt til æresborger av Panevezys 
rajona for arbeidet gjennom Rotary i dette 
område.

Ved siden av mange andre verv er hun for 
dette Rotaryår (2019-20) også DRFCC (District 
Rotary Foundation Committee Chair).

BJØRG MÅNUM ANDERSSON 
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THE PRESIDENT ROTARY 
INTERNATIONAL
ROTARY CONNECTS THE WORLD

Siden Rotary ble grunnlagt 23 februar 1905, har organisasjonens rolle vært i kontinuerlig utvikling, og har i 
dag over 1,2 mill medlemmer. I begynnelsen ga Rotary medlemmene mulighet til å bygge fellesskap, venn-
skap og nettverk i sine lokalsamfunn og fant mulighet for samfunnsengasjement. Etter hvert som organisa-
sjonen vokste, økte også innflytelsen.I dag søkes det å oppnå større andel kvinnelige medlemmer og flere 
yngre medlemmer, gjerne fra søsterorganisasjoner som Rotaract.

Rotarys samfunnsengasjement har endret livene til familier og lokalsamfunn over hele verden. Vi har dan-
net partnerskap i våre bistandsprosjekter for å øke effekten. Vi lanserte verdens største offentlig-private 
helseinitiativ, ved å danne partnerskap med regjeringer, internasjonale organisasjoner og utallige lokale og 
regionale helseforetak for å utrydde polio. Stadig oftere kom medlemmer til oss, ikke bare for å søke venn-
skap, men for å kunne gagne andre.

Rotary er fortsatt den organisasjonen Paul Harris så for seg: et sted der mennesker fra alle verdens kanter kan 
komme sammen for å bli noe større enn seg selv. Rotary gir i dag noe av enestående og varig verdi: Muligheten 
til å være en del av et globalt nettverk som har talent og evne til å forandre verden. Vi er menn og kvinner som 
tror på kraften av aktiv innsats for samfunnet for å gjøre en global forskjell - og sammen har vi kapasitet og 
ressurser til å oppnå nesten hva som helst.Globalt er Rotary mer relevant enn noensinne, og behovet for å gjø-
re verden til et bedre sted er stort. Dessverre er det mange som ikke fullt ut forstår hva Rotary er og gjør. Ikke 
engang alle rotarianere vet nok om Rotary til å gjøre nytte av alle mulighetene medlemsskapet gir.

For å få enda større effekt av det arbeidet vi gjør, må vi tenke annerledes om vår rolle i Rotary, og om Rotarys 
rolle i verden. Vi må legge større vekt på vårt omdømme og vår synlighet i samfunnet. Vi ser en verden der folk 
forener krefter for å skape varige forandringer; vi må øke vår påvirkningskraft, vi må utvide vår rekkevidde og 
være åpne og attraktive, og vi må utvikle vår evne til å samarbeide og øke vår evne til tilpassning, gjerne ved å 
bruke nye kanaler og sosiale medier for å styrke medlemsskapet og tiltrekke oss partnere som kan bidra til  å 
oppskalere vår innsats. Våre mål i denne perioden skal være å få flere til å være aktive, trene flere til lederskap, 
tiltrekke oss nye medlemmer, særlig kvinner og yngre personer. Vær aktive med å publisere i lokalmiljøet Rot-
arys rolle i utryddelsen av polio, og forsøk å delta i intenasjonale prosjekter som gir full utnyttelse av District 
Designated Funds (DDF). La almenheten få innsyn og forståelse for hva Rotary gjør.

Vi skal fortsatt være inspirasjonen, «Be the Inspiration», men vi skal også bruke vår organisasjon til å eta-
blere kontakter verden over under mottoet «Rotary Connects the World» - der vi kan muligheter til å kunne 
gjøre en forskjell. Vi er positive til endringer, nye ideer, og skal inspirere våre klubber, våre lokalsamfunn og 
vår organisasjon til å møte utfordringer med optimisme og kreativitet.
Som Paul Harris sa, «Rotary er et mikrokosmos av en verden i fred, en modell nasjoner vil tjene på å følge». 
Rotary er ikke bare til inspirasjon, men er en organisasjon som når vidt omkring i hele verden. Den viser oss 
hva som er mulig, og viser vei til handling, lokalt og internasjonalt. 
«Be the Inspiration»- and “Connect the World”.

Mark Maloney , President, Rotary International, 2019-2020

Mark Daniel Maloney
RI President 2019-20, Rotary Club of Dacatur. Alabama, USA
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DISTRIKTSKONFERANSEN 2019
Program fredag og lørdag

Fredag 30. august

17:00 18:30 Registrering 
19:00 23:59 Uformell sammenkomst 
  med et enkelt måltid

Lørdag 31. august       
08:00 10:00 Registrering
   
10:00 11:10 Åpning av konferansen
  Velkommen v/Ivar Sørby og Thorvald Hillestad
  Hilsener
  Kulturelt innslag 
  ”Hver gang vi møtes”
11:10 11:30 Pause   
11:30 11:40 Kulturelt innslag   
11:40 12:45 Rotarystoff, Global Grant, 
  Fredsarbeid mv.    
12:45 13:45 Lunsj 
  Ungdommene kommer til lunsj 
13:45 14:00 Kulturelt innslag  
14:00 14:50 Hver gang vi møtes: Erling Lae 
14:50 15:00 Pause   
15:00 15:30 Hver gang vi møtes: 
  Halvard H. Skarpmoen ”Halvard & Jacob” 
15:30 15:50 Pause med noe å bite i  
15:50 17:00 Ungdommene overtar  
17:00 19:00 Pause før aperitif   
19:00 19:30 Aperitif    
19:30  Middag

DISTRIKTSKONFERANSEN 2019
Program søndag

Søndag 1. September
 
09:00 09:05 God morgen v/konferansier 
 
09:05 09:35 Rotarystoff TRF, fredsarbeid mv. 
09:35 10:20 Hver gang vi møtes: 
  Vidar Bugge Hansen
10:20 10:40 Kulturelt innslag  
10:40 11:25 Hver gang vi møtes: 
  Cornelia Hernes 
11:25 11:45 Pause 
11:45 12:45 Årsmøte Distrikt 2290 
12:45 13:00 Oppsummering, neste års 
  vertskap ønsker velkommen, 
  vel hjem og god lunsj
13:00 14:00 Lunsj
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FOREDRAGSHOLDERE & UNDERHOLDNING
Presentasjon av

Erling Lae 

Erling Lae fra Oslo, mest kjent som fylkesmann her i 
Vestfold.

Cand.philol med hovedfag historie.
Lang politisk erfaring som journalist, politisk sekretær, 
politisk rådgiver i Forbruker og adm.dept.
Medlem av Høyres sentralstyre, nestleder i Høyre.
Medlem av Oslo bystyre og byråds-
leder i Oslo i 8 år, fra 2000 til 2009.

Fylkesmann i Vestfold fra 1, juni 2010 og til han gikk av 
med pensjon.

Medlem av flere Regjeringsoppnevnte styrer og utvalg.

Erling Lae tok i 2018 over som styreleder i Norsk Friluftsliv etter Dag Kaas. Erling Lae (69) 
er personlig opptatt av friluftsliv og har tidligere vært styremedlem i DNT i Oslo og omegn i 
seks år.

Halvard H. Skarpmoen

Halvard er student, 23 år og fra Re. Halvard bor nå i 
Oslo hvor jusstudier og arbeid i Jussbuss opptar mes-
teparten av hans tid. 

Halvard har alltid vært opptatt av skole-
politisk arbeid, og han har vært aktiv i elevrådsarbeid 
og i forskjellige utvalg gjennom alle år. Halvard er også 
opptatt av familien sin, spesielt broren.

Halvard er tvilling, og har gjennom hele barndommen 
vært sammen med tvillingbroren sin Jacob. Jacob 
er 5 minutter eldre enn Halvard, men langt bak ham 
funksjonsmessig. Jacob er psykisk utviklingshemmet, 
han har ikke språk, han greier ikke så mye, han trenger 
hjelp til å klare alle ting i en vanlig hverdag. 

Halvard vil fortelle om sine møter med Jacob, fra liten 
gutt og fram til i dag. Vi får høre litt om kommunika-
sjonen dem imellom, og kanskje vi får innblikk i det 
usynlige tvilling-båndet som vi vet eksisterer mellom 
to som er født samtidig. 

Halvor & Jacob

FOREDRAGSHOLDERE & UNDERHOLDNING
Presentasjon av

Vidar Bugge-Hansen

Vidar har jobbet 25 år som lærer. Underveis 
i yrkeslivet har han studert sos. ped, spes. 
ped, Appreciative Inquiry og trening av 
sosial kompetanse (ART). Vidar har sammen 
med ansatte i hele oppvekstsektoren i Re 
kommune utviklet verktøy og metoder for å 
kunne Trene på å holde Styrkefokus, skape 
Medvirkning, opptre Anerkjennende og 
sette Relasjoner i sentrum. Det er SMART 
Oppvekst. 

Barn og unges psykiske helse er vår tids 
største folkehelseutfordring. Ingen annen 
samfunnsmessig innsats vil kaste like mye 
av seg, helsemessig og samfunnsøkonomisk, 
som å sørge for at alle norske kommuner 
implementerer et sett av effektive helse-
fremmende og forebyggende tiltak for å 
sikre barn best mulige oppvekstsvilkår. 

Re Kommune har vært en foregangskommune når det gjelder bruk av SMART-verktøyet, 
mye takket være Vidar. Vidar vil fortelle oss om SMART Oppvekst og litt av det de har fått til 
gjennom møter med mennesker i dette arbeidet.

SMART
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FOREDRAGSHOLDERE & UNDERHOLDNING
Presentasjon av

Cornelia har en Bachelors of Fine Arts fra University of Victoria, B.C, Canada. Under hennes 
tid ved universitetet ble hun kjent med paradigme til konseptuell kunst, men følte stadig en 
trekning mot realistiske kunstformer. Under sommermånedene 2002-2004 lærte hun hos Odd 
Nerdrum før hun fortsatte videre i ett klassisk rettet kunststudium ved The Florence Academy 
of Art i Italia. Etter eksamen i 2007 begynte Cornelia å undervise ved det samme akademiet i 
Firenze. Fra 2010-2016 underviste hun ved den svenske filialen til The Florence Academy of Art 
i Gøteborg. 
I 2016 mottok hun en prestisjetung pris fra Art Renewal Center (ARC) i kategori tegning.

Hun bor for tiden i New York og underviser ved den Amerikanske filialen av The Florence
Academy of Art, der hun også har sitt atelier og driver sitt kunstneriske virke.

Cornelia Hernes

Helt fra barndommen av - var tegning en 
kilde til kreativ glede for Cornelia.

Da hun i tenårene begynte å male i olje ble 
hun spesielt interessert i å avbilde menneskelig 
form og utrykk gjennom portretter og mytolo-
giske motiver. Med årene utviklet hun videre en 
kjærlighet også for stilleben og naturmotiver.

www.corneliahernes.com
Instagram: Corneliahernesartwork
Patreon: Corneliahernesartwork

Selvportrett
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Cornelia har en Bachelors of Fine Arts fra University of Victoria, B.C, Canada. Under hennes tid ved 
universitetet ble hun kjent med paradigme til konseptuell kunst, men følte stadig en trekning mot 
realistiske kunstformer. Under sommermånedene 2002-2004 lærte hun hos Odd Nerdrum før hun 
fortsatte videre i ett klassisk rettet kunststudium ved The Florence Academy of Art i Italia. Etter 
eksamen i 2007 begynte Cornelia å undervise ved det samme akademiet i Firenze. Fra 2010-2016 
underviste hun ved den svenske filialen til The Florence Academy of Art i Gøteborg.  
I 2016 mottok hun en prestisjetung pris fra Art Renewal Center (ARC) i kategori tegning. 
 
Hun bor for tiden i New York og underviser ved den Amerikanske filialen av The Florence 
Academy of Art, der hun også har sitt atelier og driver sitt kunstneriske virke. 
 
 

Cornelia
RE - EN 

MANGFOLDIG KOMMUNE!


